
Tímár Kristóf 

Igaz, nekem csak 2 évet volt szerencsém a gimnáziumba 

járni, és talán hihetetlennek tűnik, de én minden reggel 

boldogan mentem iskolába. 

Az is nagyon fontos volt számomra, hogy sikeres érettségit tegyek. 

A sikerért a tanáraim sokat tettek. A pedagógusok erőfeszítése 

azonban önmagában kevés, ugyanis nekünk, diákoknak is kell 

tennünk a jó eredmény eléréséért. 

Az érettségi után a Pécsi Tudományegyetem Természettudományi 

Karára vettek fel, azon belül a sport-és rekreáció szakra. 

Az egyetemi élet során már most rengeteg pozitív élmény ért, pedig csak egy hete va-

gyok ennek a korszaknak a részese. 


